



## 停課安排

致各家長：

由於近日有多間學校爆發上呼吸道感染個案，教育局為加強預防上呼吸道感染及包括 2019 新冠肺炎在社區、院舍或學校間進一步爆發，因此教育局宣佈，由 11 月 14 日(星期六)起至 11 月 27 日(星期五)停止面授課堂 14 日，直至另行通知。有關復課安排及詳情，請留意教育局之宣佈及校網資訊。

為預防病毒在社區爆發，請各位家長必須提高警覺，做好個人保護措施，勤洗手，盡量避免帶幼兒外出，應留在家中以策安全。學童如出現發熱(口溫高於 37.5°C，或耳溫高於 38°C)、發燒、咳嗽、喉嚨痛、流鼻水、肌肉痛、疲倦、頭痛、嘔吐或腹瀉流感等的病徵，不論是否有呼吸道感染病徵，請即求診。

停課期間請家長在家協助督促 貴子女完成功課及溫習。

此 致  
各 家 長



天后中英文幼稚園

二零二零年十一月十三日



## Suspension arrangement

Dear Parents,

Due to the outbreaks of the upper respiratory tract infection in many schools recently, the Education Bureau is to strengthen the prevention of upper respiratory disease, including the risk of the outbreak of COVID-19 in schools. Therefore, the Education Bureau announced that it will start on 14<sup>th</sup> November(Saturday) to 27<sup>th</sup> November(Friday), face to face courses will be suspended until further notice. For details, please visit the EBD announcement and webpage.

In order to prevent the outbreak of the virus in the community, parents must be vigilant, take personal protective ,wash the hands frequently, avoid taking children out and stay at home safely. It is of prime importance that children with fever (oral temperature higher than 37.5°C, or ear temperature higher than 38°C), cough, sore throat, runny nose, muscle pain, tiredness, headache, vomiting or diarrhea, regardless of the presence of respiratory symptom, they should be advised to seek medical advice immediately.

During the suspension period , parents are suggested to monitor your children to complete the exercises and revision at home.

